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Mając na uwadze informacje otrzymywane od mieszkańców o oznaczaniu drzew pod 

wycinkę chciałbym dopytać czy procedowane są zgody na wycinkę drzew na terenach znajdujących 

się na tyłach Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego oraz bloku nr 4 przy ul. Parzęczewskiej. 

Proszę o przedstawienie informacji na temat wyrażonych już zgód na wycinkę lub 

procedowanych takich postępowań oraz ewentualnie jakie zostały zabezpieczone rekompensaty i 

nasadzenia zastępcze związane z takową wycinką. 
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